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How to Upgrade the BIOS 
Your Ultra Mobile PC U60 uses EPROM Flash BIOS chip that allows you to easily 
upgrade the BIOS program. 

 
When you update the BIOS, any customized settings you made are lost. Please 
go to Gigabyte website at http://www.gigabyte.com.tw for the latest BIOS 
upgrade utility. 

 
To upgrade the BIOS on DOS: 

1. Insert the disk with BIOS updated into the diskette drive. (USB FDD, USB 
Flash Disc, or Floppy Disc) 

2. Power on the system with the diskette in the diskette drive. 

3. On the DOS prompt, type the following command. 
 
A:\> afudos XXXX.rom /p /b /n /c /X /R1 /R2 /SHUTDOWN  or 

(XXXX BIOS file name) 
  
A:\>XXXXXX.BAT (Batch file for BIOS file) 

 

4. The system is now automatically running the BIOS upgrade. 

5. The system will shut down automatically when the upgrade is completed. 

 
To upgrade the BIOS on Windows: 

1. Please go to Gigabyte website at http://www.gigabyte.com.tw (Home > 
Support > Notebook > BIOS > BIOS of U60) to download ➊ BIOS upgrade 
tool (AMI WinPhlash) and ➋ the latest BIOS upgrade utility. 

2. Unzip the file you have downloaded. 

3. Run the AFUWIN.exe in your unzipped folder. Click OK to start  running 
BIOS Flash 

 

4.  Click on the Information icon. Specify the location of your back-up file and 
your new BIOS file. Click Open when you are ready to reset your BIOS with 
new settings. 
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5.  Choose the BIOS ROM file you download form GBT websit.and press Open. 

      

6. Click on Setup icon (please use the default settting) and click Flash to start 
BIOS Flash. The status of the execution will be shown in the pop-up 
progressive window. Please do not interrupt the process of the execution 
for the program to be properly executed. 
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7. The system now will be shut down for the program to be suc-cessfully 
completed. Please restart your system to complete the BIOS update. 
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如何更新 UMPC U60 BIOS 

GIGABYTE U60 超級行動電腦使用 EPROM Flash BIOS 晶片，讓您能夠輕鬆地更新您
的 BIOS 程式。 
 
當您更 新 BIOS 時，您 所 作的任 何 自訂設 定 都會流 失 。請到 技 嘉網站
（http://www.gigabyte.com.tw）下載最新的 BIOS 更新程式。 
 

在 DOS 下更新 BIOS： 
 
1. 請將 BIOS 升級磁片插入磁碟機（USB FDD、USB Flash Disc 或軟碟機）。 

2. 將磁碟留在磁碟機中，打開電腦電源。 

3. 在 DOS 的提示畫面上，鍵入下列指令。 

 

A:\> afudos XXXX.rom /p /b /n /c /X /R1 /R2 /SHUTDOWN  or 
(XXXX BIOS file name) 

  
A:\>XXXXXX.BAT (Batch file for BIOS file) 

 
4. 系統會自動開始執行 BIOS 更新。 

5. 系統更新完成時，電腦會自動關機。 

 

在 Windows 下更新 BIOS： 
 
1. 請到技嘉網站（http://www.gigabyte.com.tw）（路徑為：首頁＞技術支援＞筆

記型電腦＞BIOS＞U60 BIOS）下載 ➊ BIOS 更新工具 (AMI WinPhlash) 和 ➋ 

最新的 BIOS 更新版本。 

2. 將您所下載的檔案解壓縮。 

3. 執行解壓縮檔案夾裡 AFUWIN.exe。點選 OK 開始執行 BIOS Flash。 

 

 

 



4. 點選訊息視窗。指定備份檔案及新的 BIOS 檔案的位置。當準備好以新的設定值重新
設定 BIOS 時，點選開啟。 

 
 
5. 選擇從技嘉科技網站下載的 BIOS ROM 檔案，點選開啟。 

 
 
6. 點選設定（請使用預設值）並點選 Flash 來開始執行 BIOS Flash。執行的狀態會顯

示在彈出的進度視窗中。請勿中斷執行過程，讓程式順利正確地執行。 
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7.  系統現在會關閉已讓程式順利完成。請重新啟動電腦完成 BIOS 更新。 
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5. 按一下“ 確定” ，WinFlash 將立即開始更新程式。 

 

 
 

6. WinFlash 會自動顯示更新執行的階段，請勿中斷此程式的執行。 

 

 
 

8. 當程式執行完畢系統會自行關機，您可以按一下電源以重新啟動您的 GIGABYTE 

U60 筆記型電腦。 

 
 
 


